

檔案編號 : PAM/PN/N266/2025

: 叠翠軒 第2座各業戶 致

有關2座1號升降機暫停服務事宜

於本周初升降機保養商在例行檢查後,指2座1號升降機部分零件已出現老化,需即時 更換以確保升降機的正常及安全運作。本處隨即安排保養商進行維修及更換相關零件。在保養商 更換零件期間,在拆解整套組件後,始發現內裡有其他零件同樣需要更換。故有關升降機的暫停 服務時間需延長至2025年4月29日,詳情參閱右方通告。

如有各位對上述事宜有任何查詢,請致電 2706 0121 與本處職員聯絡。不便之處,敬請見諒!



叠翠軒管理處 置邦物業管理有限公司 2025年4月26日

Our Reference : PAM/PN/N266/2025

All Residents of Block 2 of the Pinnacle To

Date of Issue 26th April 2025

Temporary Suspension of Lift No. 1 in Block 2

Earlier this week, during a routine inspection conducted by the lift maintenance contractor, it was reported that certain components of Lift No. 1 in Block 2 had aged and required immediate replacement to ensure the lift's normal and safe operation. In view of this, we arranged for the contractor to proceed with the replacement works, the contractor discovered additional aging components after dismantling the entire unit. As a result, the suspension period for the lift service will be extended to 29th April 2025. For further details, please refer to the notice on the right for details.

If you have any inquiries, please contact our staff at 2706 0121. We apologize for any inconvenience caused and appreciate your understanding!



ISS EastPoint Property Management Limited The Pinnacle Management Office

